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Folketingsmedlem Jens Joel (S) har den 22. august 2016 stillet mig følgende 

spørgsmål S 1351, som jeg hermed skal besvare. 

 

 

Spørgsmål nr. S 1351: 

 

"Da spørgeren i spørgsmål nr. S 1324 af 12. august 2016 spurgte til, hvornår det 

efter ministerens opfattelse vil være rigtigt at ramme 2015-niveauet for EUDP-

støtte, og ikke bad om svar på, hvad der kan skabes enighed om, vil spørgeren 

igen bede ministeren redegøre for, hvornår det efter ministerens opfattelse vil være 

rigtigt at ramme 2015-niveauet for EUDP-støtte, dvs. det niveau, der var gældende 

ved regeringsskiftet, hvis man skal øge bevillingerne i et »fornuftigt tempo« frem 

mod målsætningen på 580 mio. kr. i 2020?" 

 

Svar 

 

Efter min opfattelse er det nødvendigt at se bevillingen til EUDP i 

sammenhæng med de vanskelige prioriteringer, der er nødvendige indenfor 

den samlede offentlige økonomi.  

 

Jeg kan derfor ikke lægge mig fast på at ramme 2015-niveauet i et bestemt år. 

I stedet er jeg optaget af, at bevillingen til EUDP – med skyldig hensyntagen 

til de økonomiske rammer, som gælder – bliver øget i et fornuftigt tempo 

således, at Danmark lever op til sin målsætning med Mission Innovation.  

 

Med venlig hilsen 

 

 

Lars Chr. Lilleholt 

Ministeren 
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